
Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.

De agenda van Ben Weyts

“Kwaliteitsvol onderwijs is 
  dé grondstof voor onze welvaart. 
  We doen grote hervormingen. 
  Die zullen op termijn lonen.”

Ben Weyts, Vlaams minister van Onderwijs

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)

Beste inwoner
De zomervakantie is jammer genoeg alweer voorbij. Toch hee�  N-VA Maaseik, samen met schepen van Sport, Verkeer en 
Lokale Economie Marc Vereecken en schepen van Landbouw en Natuur Guido Geusen, niet stilgezeten.  

Aandacht voor de deelgemeenten
Begin juli werd het Bikepark in Neeroeteren officieel geopend. Op de voormalige crosspiste, die in 
natuurgebied ligt, kan je nu mountainbiken. Voor ons was dat de kers op de taart na maanden van 
intense voorbereiding. Marc Vereecken slaagde erin de Vlaamse overheid te overtuigen om
zogenaamde zachte recreatie toe te staan in een natuurgebied. Daarover lees je meer in dit blad.

Ook Guido Geusen heeft zich ingespannen voor de deelgemeenten. We herinneren ons allemaal de 
hoge waterstanden in Heppeneert tijdens de zomer van 2021. Dat toonde nogmaals aan dat Vlaande-
ren een deftig waterbeleid nodig heeft met een sterke klemtoon op ontharding. Daardoor sijpelt het 
water in de grond, waardoor het grondwaterpeil steeds wordt aangevuld. Schepen Guido werkte aan 
een onthardingsplan voor het centrum van Opoeteren. Het gebied rond de kerk van Opoeteren en het 
Kerkplein zal onthard worden. Daarvoor wordt een subsidie van de Vlaamse overheid toegezegd. Bo-
vendien lopen er projecten voor het Stroomdal Bosbeek, het oude gemeentehuis van Neeroeteren en 
het oude ziekenhuis van Maaseik. Dat laatste wordt gesloopt om plaats te maken voor een stadspark. 

Maaseik danst  

De stad Maaseik keurde subsidies goed en gaf toestemming om lokale showavonden 
te organiseren. Op die manier was er elke vrijdag van de zomervakantie Parkies in 
Opoeteren en was er Vlaanderen Muziekland in het laatste weekend van augustus 
op de Markt van Maaseik. Dat zorgde voor bruisende stadscentra, waarbij inwoners 
gratis konden genieten van allerlei optredens van Vlaamse artiesten.

Lokaal politiek werk 

Ook voor N-VA Maaseik was het een drukke zomer. Een delegatie was aanwezig op de Oeterfeesten, 
de Heifiëste en de opendeurdag van de brandweer. In het bijzonder de deelgemeenten Neeroeten en 
Opoeteren hebben een sterk lokaal verenigingsleven. Dat koesteren we als gemeenschapspartij. Tot 
slot hielden we, in samenspraak met onze mandatarissen, een intern debat over de sterktes en moge-
lijke verbeterpunten van het huidige beleid. Zo schonken we tijdens de zomervakantie aandacht aan 
punten die tijdens het politieke jaar minder aan bod komen.
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Bikepark MaaseikBikepark Maaseik:
Het mekka voor mountainbikers

Motoren werden omgeruild voor crossfietsen, BMX’en, mountainbikes … 
Die krijgen een unieke locatie om stunts uit te halen of te fietsen op een 
4,5 kilometer lang parcours. Er is ook een pad exclusief voor wandelaars 
voorzien. “Vier jaar werd daaraan gewerkt samen met ANB, Nationaal 
Park Hoge Kempen, Regionaal Landschap, Duinengordel, de club OMC, 
de sportdienst, Sport Vlaanderen, Provincie Limburg en de Stad Maaseik. 
Samen zochten we naar een balans tussen sport en natuur. Ook sloten we 
overeenkomsten af over de toegankelijkheid, het beheer en het onderhoud 
van het Bikepark”, zegt de fiere Schepen van Sport Marc Vereecken. Heide-
schapen bestrijden er intussen de woekerplant Japanse Duizendknoop. Als 
er twee keer per jaar een week lang schapen grazen, blijft die plant na vier à 
vijf jaar weg.

Ook Vlaams minister van Sport Ben Weyts sprong op de fi ets

Tijdens de opening mochten we Vlaams minister van Sport Ben Weyts en gedeputeerde Inge Moors verwelkomen. Enthousiast 
sprong de minister op de fiets om het parcours te verkennen. “Vlaanderen is de bakermat van de wielersport”, zegt Ben Weyts. “De 
wielersport en alle varianten zitten stevig verankerd in het Vlaamse DNA. De site ademt sport- en natuurbeleving, waarmee we 
opnieuw veel Vlamingen aan het sporten willen krijgen en houden.”

Financiële steun

Het project ontving 56.388 euro aan plattelandsmiddelen, waarvan Europa de ene helft financierde en de Provincie Limburg en de 
Vlaamse overheid de andere helft.

Praktische informatie

    Het bikepark is gratis en voor iedereen toegankelijk tussen 8 en 
22 uur. 

    Het is de trainingslocatie van de plaatselijke club vzw OMC mtb. 

    Aan de ingangen van het park vind je QR-codes. Wanneer je die 
scant, zie je de gedragsregels en een aanvraagformulier om het 
park als groep te gebruiken. 

    Ook bij Sport Vlaanderen tref je een QR-code aan, waar je 
meldingen over problemen over paden zoals het ontbreken van 
signalisatie vindt.

    Er is een parking aan de kerk van Waterloos. De gele bewegwij-
zering geeft de aanrijroute aan, zodat fi etsers binnen luttele 
minuten via de hoofdingang het bikepark bereiken.

Marc Vereecken: 

“Op een bikepark, waar éénrichtingsverkeer is, wordt 
steeds in tegenwijzerzin gereden. Daarom is het 
belangrijk om een helm te dragen en 
om te weten dat bij ongevallen de 112 
kan gebeld worden. Je moet weten 
wat kan, maar nog belangrijker: wat 
niet kan. De verschillende hoogte-
verschillen met steile hellingen en de 
natuurlijke hindernissen zorgen voor 
de ultieme techniektraining, uniek in 
Vlaanderen.”

Tijdens het weekend van 8  juli vond 
de opening plaats van het unieke 
bikepark in Neeroeteren. Dat was 
voordien de oude Kiezelgroeve, beter 
bekend als de Crosskoel, waar Harry 
en Stefan Everts in hun gloriejaren 
motorcross beoefenden in vij� ien 
hectare natuurgebied. Daar kunnen 
� etsers nu hun hart ophalen.

maaseik@n-va.be



Een greep uit de agenda van onze bestuursleden

Vaderdag ging niet onopgemerkt voorbij. Gemeenteraadslid Ine 
Franssen, schepen Marc Vereecken, ondervoorzitter Bert Paumen 
en verantwoordelijke verenigingen Dieter Scheepers gingen op 
toer in Maaseik, Neeroeteren en Opoeteren. Alle mannelijke 
N-VA-leden ontvingen een lekker ‘Jan Van Eyck Tripel’-kruiden-
biertje en de vrouwelijke N-VA-leden kregen een mooie gele roos. 
Al onze leden waren enthousiast.

Op zondag 9 juli 2023 genoten we met 
een hele delegatie van het Frühshoppen 
bij de Deireleire Fieste, een traditioneel 
dorpsfeest in Dorne. Het doel van het feest-
comité is om op een gezonde manier geld 
te verzamelen om de grootste noden die in 
hun kleine parochiegemeenschap de kop 
opsteken, te helpen oplossen. Ook dit jaar 
was het een succesvol driedaags evenement.

11 juli, de Vlaamse feestdag, werd gevierd! Aan diverse woningen wap-
perde de fiere Vlaamseleeuwenvlag en het Vlaamse volkslied weerklonk op tal-
rijke plaatsen. Wat een heerlijk gevoel als er luidkeels wordt meegezongen: “Zij 
zullen hem niet temmen, zolang de Vlaming leeft …” Ter gelegenheid van onze 
Vlaamse feestdag kwam het bestuur van N-VA Maaseik samen bij schepen 
Marc Vereecken. Er volgden een lekkere barbecue en een duik in het zwembad. 
Zo creëerde Marc dat relaxte vakantiegevoel in zijn eigen achtertuin. Samen 
grillen is altijd gezellig. Met enkele toprecepten voor de barbecue is het meteen 
een feest. Voor ieder wat wils, van papillot tot spiesje.

Op donderdag 16 mei waren we samen met enkele N-VA-bestuursleden van Dilsen-Stokkem te gast bij ‘Theo 
toert’ in ‘t Daelhof in Maasmechelen. Toppoliticus Theo Francken bracht een boeiende uiteenzetting over veilig-
heid, Vivaldi en zoveel meer. Als staatssecretaris voor asiel en migratie in de vorige federale regering en als Vlaams 
stemmenkanon, maakte hij al heel wat furore in het Belgische en Vlaamse politieke landschap. Nadien mochten we 
een gesigneerde versie van het boek ‘NAVO, hersendood of klaar voor de toekomst’, waaraan Theo meewerkte, in 
ontvangst nemen. Dank aan N-VA Maasmechelen voor de geslaagde organisatie.
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4.
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Een greep uit de agenda van onze bestuursleden
Ine Franssen, gemeenteraads- en bestuurslid

Regelmatig vinden fractievergaderingen plaats, waar de fractieleden overleggen 
en onder andere de standpunten bepalen over de onderwerpen die in de gemeente- en 
OCMW-raad worden behandeld. Die standpunten worden later o.a. in het bestuur 
afgetoetst en eventueel nog verfijnd of aangepast. De maandelijkse bestuursvergade-
ringen vinden steeds op locatie plaats, afwisselend in onze drie deelgemeenten. Die 
verhogen de zichtbaarheid van onze afdeling. 

Schepenen Marc Vereecken en Guido Geusen, samen met bestuursvoorzitter Jens Martens 
en verantwoordelijke verenigingen Dieter Scheepers, waren aanwezig op de eerste dag van 
Parkies in Neeroeteren. Als veelzijdig zanger stond Günther Neefs garant voor een suc-
cesvol optreden, waarbij de warmste stem van Vlaanderen steeds weer het publiek wist in 
te pakken met zijn stijlvolle persoonlijkheid.

Op zaterdag 26 augustus was het volkse ambiance van de 
bovenste plank op het Marktplein van Maaseik. Een overla-
den markt voor Vlaanderen Muziekland met topartiesten 
en tv-opnames, waaraan Laura Tesoro, Erik Goossens, Bart 
Herman, Jelle Van Dael, Olivia, The Starlings, Udo en Ozark 
Henry deelnamen. De aanwezigen voelden de zomerse vibes 
in een spetterend voorprogramma door Dimitri d’Anvers. The 
Starlings en Udo waren het naprogramma. De presentatie? Die 
lag in de deskundige handen van Katja Retsin en Sverre Denis!

5.

6.

8.
Op zaterdag 26 en zondag 27 augustus opende de brand-
weerpost Maaseik van de Brandweerzone Oost-Limburg 
zijn deuren. Gedurende het hele weekend vonden verschillende 
demo’s plaats. Ook voor de allerkleinsten was animatie voorzien. 
Schepen Marc Vereecken en verantwoordelijke verenigingen Die-
ter Scheepers waren aanwezig. De Brandweerzone Oost-Limburg 
groepeert acht brandweerkorpsen die samen veertien steden en 
gemeenten beschermen. De beschermde steden en gemeenten 
zijn As, Bilzen, Dilsen-
Stokkem, Genk, Hoeselt, 
Houthalen-Helchteren, 
Kinrooi, Lanaken, 
Maaseik, Maasmechelen, 
Opglabbeek, Riemst, 
Voeren en Zutendaal. 
Brandweer Maaseik is 
bevoegd voor interven-
ties op het grondgebied: 
Maaseik en Kinrooi. Een 
dikke dankjewel aan 
onze helden die dagelijks 
instaan voor de veiligheid 
in onze gemeenten.

9.

Op het jubileumfeest naar aanleiding van het 25-ja-
rige bestaan van de Heifiëste in Neeroeteren mochten 
wij niet ontbreken. Zo genoten enkele bestuursleden 
van een boekweitkoek met spek en siroop of van een 
ontbijt met spek en eieren tijdens het Frühshoppen van 
de vzw. Wat ooit begon als een grapje, groeide uit tot 
een vaste waarde in Neeroeteren. Toporganisatie!

7.
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Industrieterrein Jagersborg krijgt kleur

Hoe zorg je voor een mooi industrieterrein?

We hebben …
… samen met OJM kleurrijke bewegwijzering 
voorzien.
… een nieuwe weg aangelegd.
… gezorgd voor camerabewaking en AED-
toestellen. 

Zijn er al veel ondernemers?

Op de oude Mefilsite verschenen 22 mooie 
en praktische bedrijfsunits, die al voor 
negentig procent bezet zijn. Dat succes 
zorgde voor investeerders die bijkomende 
bedrijfsunits willen bouwen, zodat opnieuw 

verschillende KMO’s zich kunnen vestigen 
in onze gemeente. We kunnen dat alleen 
maar toejuichen. Onze partij staat namelijk 
nog steeds voor ‘werk in eigen regio’. Wij 
wensen de nieuwe ondernemers alvast veel 
succes!

Marc Vereecken 
Schepen van Sport, 
Lokale Economie, 
Markten en Kermissen, 
Parkeerbeleid, Verkeer 
en Verkeersveiligheid

Als schepen van Lokale Economie vind ik het belangrijk dat we onze ondernemers 
steunen. Een mooi ogend industrieterrein lokt klanten en investeerders.

Guido Hellings, verkozen tot lid van de partijraad
De partijraad bepaalt de krachtlijnen van de werking van de N-VA. Ze is samengesteld uit verte-
genwoordigers van de arrondissementele besturen, de nationale mandatarissen, de gedeputeerden, 
de provinciale fractievoorzitters, de (aftredende) leden van het partijbestuur, de aftredende leden 
van het bureau van de partijraad en de vertegenwoordigers van Jong N-VA. Daarnaast kan de 
partijraad tien leden met stemrecht coöpteren. De partijraad komt iedere maand samen op 
zaterdagnamiddag van 14 tot 17 uur.

Gloednieuwe 'School van Vlaanderen' in Maaseik
De Vlaamse Regering gaf groen licht voor de bouw van een splinternieuwe school in Maaseik. De nieuwe 
school komt er dankzij het scholenbouwprogramma ‘Scholen van Vlaanderen’. Dat programma zal in 
totaal voor 4.136 vierkante meter aan extra schooloppervlakte realiseren in Maaseik. In een eerste cluster 
werden eerder al 27 projecten goedgekeurd. Nu komen er in een tweede cluster nog eens 38 projecten bij. 
Waaronder ook de nieuwe school in Maaseik. “We blijven letterlijk en figuurlijk bouwen aan ons Vlaams 
onderwijs”, zegt Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts. “We zetten meer dan ooit in op kwaliteitsvol 
onderwijs en dus ook op kwaliteitsvolle schoolinfrastructuur.”

maaseik@n-va.be



Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.

De agenda van Ben Weyts

“Kwaliteitsvol onderwijs is 
  dé grondstof voor onze welvaart. 
  We doen grote hervormingen. 
  Die zullen op termijn lonen.”

Ben Weyts, Vlaams minister van Onderwijs

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)


